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Protokoll 4/2024   

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig 

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.  

2. Val av Ordförande  

    för mötet 

Mötet valde Mikael till Ordförande.  

3. Val av Sekreterare 

    för mötet 

Mötet valde Magnus till Sekreterare.  

4. Val av justerare för 

    mötet 

Mötet valde Magnus och Mikael. Magnus och Mikael 

5. Godkännande av   

    dagordning 

Dagordningen godkändes.  

6. Föregående  

    protokoll 

Protokoll 3/2024 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport. 

Kassör Majlis berättade att det finns 

39.101 kr. och 10 öre på banken och 

9.289 kr. i handkassan. 

 

b) Medlems- och licensantalet. 

Kassör Majlis berättade att klubben har 

43 medlemmar och 36 personer har löst 

licens för 2024. 

 

c) Bokföringspapper. 

Man behöver inte spara dessa längre än 7 

år. Verifikat äldre än så kan man slänga.  

 

d) Material DM. 

Lasse undrade om det var budgeterat för 

detta. Majlis sa att det var budgeterat 

11:000 kr.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Meddelanden a) Resumé Distriktsmötet den 25/3. 

För klubben deltog: 

Fredrik Nyberg 

Mikael Rännar 

Magnus Sandberg 

 

- Fredrik Nyberg valdes in i styrelsen som  

  suppleant i 1 år. 

 

 

 

 

 



- Fredrik valdes till ett av distriktets  

  ombud vid Förbundsmötet den 20-21/4. 

- Vid 2 tillfällen begärdes det  

  omröstning. Historiskt sett kan det  

  vara första gången det händer. 

 

b) Information angående ny boulehall. 

Alliansen har erbjudits en tillfällig i hall i 

Holmsund. Staffan Karp och Lars Olsson 

har varit där och inspekterat och 

konstaterat att den är undermålig för att 

träna i. Takhöjden är endast ca 2.7 m. och 

banlängden endast 11 m.  

Ett möte är inplanerat den 6/5 med Umeå 

Kommun. Förutom Staffan och Lasse 

kommer Lars-Olof Alm, som sitter i 

Boulealliansens styrelse att vara med. 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Tävlingar a) Umeveteranen den 27-28/3. 

Magnus berättade att mycket är ordnat, 

men att några detaljer återstår att lösa. 

Detta handlar om bakning och 

bemanningen i köket viss tid. 

 

b) DM 2024. 

- Vi konstaterade att arbetsgrupperna som  

  Majlis satt ihop känns som bra grupper  

  både uppdragsmässigt och  

  sammansättningen av vilka som ingår i  

  dessa. 

- Hur luncherna kommer att serveras och   

  av vem är inte klart. Det finns olika  

  alternativ och förhandling pågår om  

  priser och så. 

- Det planerade mötet med alla  

  sammankallande i de olika  

  arbetsgrupperna den 15/4 ställs in. 

 

c) Grundomgången av Mixed-SM för    

    klubblag den 23-24/3. 

Klubben deltog med 2 lag. Till tävlingen 

var 3 lag anmälda. Laget med Majlis 

Israelsson, Mats Lindström, Anna-Lena 

Olsson och Mikael Rännar vann 

grundomgången. 

Klubben hade därmed kvalificerat sig till 

finalen som skall spelas i Borås helgen 

den 13-14/4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



d) Den Vandrande Ankan. 

Beslut om datum tas via mail. 

 

e) Tävling mot Oravais Petanque den  

    9/5. 

- Tävlingen kommer att spelas i Umeå  

  Boulehall. 

- Formerna för detta bestämmer  

  Staffan Karp och Oravais starke man  

  Yannick Pelletier. 

- UK formerar lagen till tävlingen utifrån  

   inkomna intresseanmälningar. 

 

f) Hallmästerskapet den 17/3. 

1. Roland Eriksson/Mats Lindström 

2. Torkel Söderström/Leif Gustafsson 

3. Lilian Cedervall/Javier Neyra Flores 

 

g) KM. 

Beslut om datum tas via mail. 

 

h) Norrvalla Open. 

     - Tävlingen spelas den 7-8/9. 

     - En intresseanmälan kommer att  

       införas i Facebook-gruppen och på  

       anslagstavlan i hallen. 

 

 

 

 

 

 

 

Staffan Karp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Träningar a) Info från Medlemsmötet. 

- Magnus har avsagt sig    

  tränaruppdraget. 

- Ett önskemål om att träna på olika  

  fokusområden inkom. Senast den 24/4  

  skall förslag ha kommit in. Vi tränar  

  på detta på måndagarna både  

  inomhus och sen när vi börjar spela  

  utomhus. 

 

b) Träningar i sommar. 

- Vi beslutade att träna på Backens  

  Boulevard. 

- Magnus tar kontakt med Umedalens IF  

  för att meddela intresse och komma  

  överens om ett pris. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magnus 

11. Lagra information. Om ny information kommer tas det upp 

senare. 

 

 

 

 



12. Boule i  

      Örnsköldsvik. 

a) Hur går det? 

Örnsköldsviks Kommun hör av sig när är 

redo för att delge oss mer information om 

nästa steg i processen. 

 

 

13. Arbetsfördelning i  

      styrelsen. 

Hänskjuts till nästa möte.  

14. Övriga frågor Ingen hade någon övrig fråga att ta upp.  

 

15. Nästa möte Detta bestäms senare då Magnus har fått 

klart med sitt schema. 

 

16. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.  

 

      

 

 

  ________________________________                   _________________________________  

          Mikael Rännar, Ordförande                                  Magnus Sandberg, Sekreterare 

 

 

          

 


